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PROTOKOLL  
Medlemsmöte nr 3-2021               
 

Art: Medlemsmöte 

Plats: Klubbstugan, Deltat 

Närvarande:  15 medlemmar varav 4 st. från styrelsen 
  

  

 

 

§ 19 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Ulle Liukkonen, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna. 

 
§ 20     Val av justerare 

Ann-Christin Pettersson valdes att jämte ordförande justera mötets protokoll. 

 
§ 21 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 
§ 22 Föregående protokoll 

Protokoll från medlemsmöte nr 1-2021 lästes upp och godkändes. Inget protokoll för 

medlemsmöte nr 2-2021 fanns att tillgå.  

 
§ 23 Rapporter 

Ekonomi:  

Ekonomin är i balans trots många inställda arrangemang under året pga. pandemin.   

Avel & Hälsa:  
Utställning: 

Utställningen i september blev ett lyckat arrangemang, officiellt för brukshundsraserna och 

inofficiellt för övriga. Planering framåt är först en utställning i februari tillsammans med 

VNKK i Klass Arena om pandemin tillåter större arrangemang. Därefter en 2-dagars 

utställning på klubben i maj.  

MH/MT/BPH: 

Hela hösten har det höga trycket för att få delta på BPH, MH och MT fortsatt, alla inbokade 

tillfällen har varit mer än fullbokade.  

Prov & Tävling:  

Bruks och Lydnad: 

Då restriktionerna lättades under sommaren har alla planerade tävlingar under sommaren 

och hösten genomförts med gott resultat.  
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Rallylydnad: 

Ingen närvarande som kunde informera om vad som händer i arbetsgruppen. 

Specialsök/Nosework: 

Har inte haft någon verksamhet under hösten.  

Draghund: 

Inget att rapportera.  

Hundägarutbildning: 

Högt tryck på höstens kurser, många som velat gå valpkurs och med en sen kurs som 

startade i oktober har vi lyckats ge alla som anmält sig en plats på kurs.  

Två medlemmar är anmälda till en Allmänlydnadsinstruktörsutbildning under vintern.  

Samhällsnytta:  

Inget att rapportera.  

Organisation:  

Kök: 

Försäljningen har rullat på trots liten verksamhet. Det har funnits hembakat bröd i frysen 

till alla som gått kurs och övriga som fikar på klubben.  

Stuga/Mark: 

Inget att rapportera.   

Web: 

Inget att rapportera. 

Styrelsen: 

- Överlag, ett lugnt år pga. pandemin 

- Collie SM är det största arrangemanget vi haft i år 

- De flesta styrelsemötena har hållits digitalt 

- Valberedningen har jobbat på ett tag och har ett förslag till årsmötet som presenteras 
på hemsidan och FB-sidan 

- Krisgsby Gård som skottat hos oss de senaste åren har förlorat sitt avtal med 
kommunen så det blir en ny som skottar och sandar i år 

- Påminnelse att skicka in tävlingsresultat till Klass Hunden senast den 31/12 

- Årsmöte den 26/2 

 

§ 24 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 
§ 25 Nästa medlemsmöte 

Årsmötet den 26 februari, om det blir digitalt eller fysiskt i klubbstugan bestäms när det 

närmar sig och när vi vet vad FHM, SKK och SBK säger om fysiska träffar. 

 
§ 26 Förtjänsttecken 

Förtjänsttecken som tidigare inte kunnat delas ut pga.- pandemin tilldelades de 

medlemmar som var närvarande på mötet.  
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§ 27 Tyst minut 

Innan mötet avslutades hölls en tyst minut för medlem Gunilla Sjölund som tyvärr inte 

klarat kampen mot cancern.  

 
§ 28 Mötets avslutande 

Ulle Liukkonen tackade för medlemmarnas närvaro och avslutade medlemsmötet. Efter 

mötet bjöds det på julgröt och skinkmackor. 

 

 

 

 

 

 
Vid pennan: 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Ulle Liukkonen, mötesordförande Ann-Christin Pettersson, justerare 

 

 

  


